
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 23.11.2016 

Tidspunkt: 10:00 – 15:05 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 

Bjørn Røkkum Medlem AP 

Anisa Ali Aden Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Jonny Meland Medlem AP 

May Jorid Strand Medlem AP 

Sander Løken Berntsen Medlem AP 

Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 

Edgar Normann Gundersen Medlem AP 

Arne Magne Rønningen Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 

Arne Christen Drøpping Medlem KRF 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

Einar Mo Medlem SP 

Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 

Tone Hustad Medlem H 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

Erling Rød Medlem FRP 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 



Marit Selfors Isaksen Medlem AP 

Maja Solli Medlem V 

Synnøve Helland Medlem SP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ole-Anders Andreassen Lusie Gjersvoll AP 

Laila Rønningen Marit Selfors Isaksen AP 

Steinar Husby Maja Solli V 

Halvard G. Hagen Synnøve Helland SP 

 

Merknader 

I. Orienteringssak: 

Kjell Arne Hestad, Møre og Romsdal politidistrikt, orienterte om Nærpolitireformen og 

forslag til endringer ved Sunndal lensmannskontor.  

 

Habilitetsvurderinger: 

Representanten Steinar Husby, V, ba om å få vurdert sin habilitet i interpellasjon 5/16 med 

bakgrunn i at hans far sitter i styret for Øksendal bygdeutvikling, som har deltatt i 

reguleringsplanarbeidet for Øksendalsøra i samarbeid med Sunndal kommune.  Rådmann 

Randi Dyrnes redegjorde for sine vurderinger og anbefalte kommunestyret om å erklærte 

Steinar Husby inhabil i behandlingen.  Kommunestyret sluttet seg til rådmannens 

vurderinger og erklærte Steinar Husby inhabil i behandlingen av interpellasjon 5/16, jf. 

Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Møteplan 2017: 

Forslag til møteplan 2017 ble delt ut i møtet.  Møteplana vil bli lagt fram til godkjenning i 

kommunestyremøtet 14.12.2016 og representantene bes komme med innspill til da. 

 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok i hele møtet. 

Harriet Berntsen Ass. rådmann – deltok under orienteringssaken og 

behandlingen av sak 69/16 – 73/16 og interpellasjon 

5/16 

Anne Guri Aase Plansjef – deltok under orienteringssaken og 

behandlingen av sak 70/16 – 71/16 og interpellasjon 

5/16 

Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under orienteringssaken og 

behandlingen av sak 69/16,70/16, 72/16 og 73/16 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under behandlingen av sak 70/16 



Gunnar Olav Furu Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok 

under behandlingen av sak 70/16, 71/16 og 

interpellasjon 5/16 

Ester Aalbu Eriksen Næringsrådgiver – deltok under behandlingen av sak 

71/16 

Siri Svinsås Rådgiver, grunnskoletjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 72/16 – 73/16 

Berit Skjevling Planlegger – deltok under behandlingen av 

interpellasjon 5/16 

Marita Åsgård Byggesaksrådgiver – deltok under behandlingen av 

interpellasjon 5/16 

Marit Ingrid Erstad Plankonsulent – deltok under behandlingen av 

interpellasjon 5/16 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_______________________ 

Brit H. Resell 

utvalgssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

     Edgar N. Gundersen       Ståle Refstie          Jørgen Singsdal 

              ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 69/16 Effektivisering av tjenesteenheter og tjenestesteder i 

Møre og Romsdal politidistrikt - uttalelse 

 2016/16464 

PS 70/16 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune  2016/15516 

PS 71/16 Eierskapsmelding for Sunndal kommune - revisjon 

2016 

 2010/1476 

PS 72/16 Tilstandsrapport for grunnskoletjenesten 2015  2016/16394 

PS 73/16 Evaluering og kvalitet i skolen etter strukturendringene  2016/16176 

PS 74/16 Reguleringsplan for Trædalsbakken, sluttbehandling  2015/1963 

PS 75/16 Søknad om godkjenning av økt bompengeavgift for 

Trolltindvegen 

 2016/16361 

PS 76/16 Avvikling av kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og 

Romsdal 

 2016/16518 

PS 77/16 Minnestein over jøden David Glick  2016/16054 

PS 78/16 Livssynsnøytrale seremonirom  2016/15306 

PS 79/16 Oppnevning av representanter til representantskapet i 

Møre og Romsdal Revisjon IKS - nyvalg 

 2015/1873 

  

Interpellasjoner 

  

IN 5/16 Interpellasjon til kommunestyret 23.11.2016 - 

Friområdet på Øksendalsøra 

 2016/16769 

  

Referatsaker 

  

RS 52/16 Høring - Konseptrapport for Sjukehuset Nordmøre og 

Romsdal (frist 14.10.2016) 

 2016/16186 

RS 53/16 Rapport fra tilsyn med kommunale helse- og 

omsorgstjenester til personer med psykisk 

utviklingshemming i Sunndal kommune 

 2008/1138 

RS 54/16 Elektronisk avkryssing i manntallet på valgdagen  2016/16626 

RS 55/16 Høringsuttalelse - konseptrapport for Sjukehuset 

Nordmøre og Romsdal 

 2016/16186 

RS 56/16 Høringsuttalelse til konseptfaserapport for Sjukehuset 

Nordmøre og Romsdal - Orkide-Nordmøre Regionråd 

 2016/16186 



RS 57/16 Høringsuttalelse til regionreformen - Smøla kommune 

(kopi av brev til Møre og Romsdal fylkeskommune) 

 2016/15779 

RS 58/16 Protokoll fra møte 5/16 i kontrollutvalget i Sunndal 

31.10.2016 

 2008/262 

RS 59/16 Anmodning om utbetaling av oppreisningsbeløp tilkjent 

i Oppreisningsutvalget for tidligere barnevernsbarn 

X 2016/14595 

RS 60/16 Anmodning om utbetaling av oppreisningsbeløp tilkjent 

i Oppreisningsutvalget for tidligere barnevernsbarn i 

Møre og Romsdal 

X 2016/16156 

RS 61/16 Informasjon om KS sin strategikonferanse 2017 - epost  2016/16796 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 69/16 Effektivisering av tjenesteenheter og tjenestesteder i Møre og Romsdal 
politidistrikt - uttalelse 

 

Rådmannens innstilling 

1. Sunndal kommunestyre støtter forslaget om Kristiansund som administrasjonssted for 

driftsenhet Nordmøre og Romsdal.  

2. Indre Nordmøre lensmannsdistrikt foreslås å omfatte kommunene Sunndal og Tingvoll med 

Sunndal som tjenestested.  

3. «Enhet for utlending, forvaltning og sivil rettspleie» anbefales lagt til Indre Nordmøre 

politidistrikt.  

4. Nåværende samarbeid innen samfunnssikkerhet og beredskap mellom politi og kommune må 

videreføres i de kommunene som inngår i Indre Nordmøre lensmannsdrift. 

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende forslag til tillegg til punkt 2: 

Indre og Nordmøre lensmannsdistrikt foreslås å omfatte kommunene Sunndal – Nesset – Tingvoll 

med Sunndal som tjenestested.» 

 

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, la fram følgnede forslag til tillegg og endring: 

«Tillegg punkt 2: Sunndal, Tingvoll og Nesset. 

Nytt punkt 5: Oppmøtepunkt i utlendingssaker i Sunndal bør opprettholdes.» 

 

Under debatten ble tilleggsforslagene til innstillingens punkt 2 fra Stig Rune Andreassen og Bjørn 

Flemmen Steinland samordnet. 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming av innstilling og forslag med følgende resultat: 

- Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

- Innstillingens punkt 2 ble satt opp imot det samordnede forslaget.  Det samordnede 

forslaget ble enstemmig vedtatt. 

- Innstillingens punkt 3 og 4 ble enstemmig vedtatt. 

- Forslaget til nytt punkt 5 ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 

 

Vedtak 

1. Sunndal kommunestyre støtter forslaget om Kristiansund som administrasjonssted for 

driftsenhet Nordmøre og Romsdal.  



2. Indre Nordmøre lensmannsdistrikt foreslås å omfatte kommunene Sunndal, Tingvoll og 

Nesset med Sunndal som tjenestested.  

3. «Enhet for utlending, forvaltning og sivil rettspleie» anbefales lagt til Indre Nordmøre 

politidistrikt.  

4. Nåværende samarbeid innen samfunnssikkerhet og beredskap mellom politi og kommune må 

videreføres i de kommunene som inngår i Indre Nordmøre lensmannsdrift. 

5. Oppmøtepunkt i utlendingssaker i Sunndal bør opprettholdes. 

 

 

 

PS 70/16 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

Behandling i Administrasjonsutvalget - 16.11.2016  

Rådmann Randi Dyrnes gikk igjennom 2. tertialrapport for Sunndal kommune innledningsvis.  

Administrasjonsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Administrasjonsutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport for Sunndal kommune 2016 til etterretning. 

 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 09.11.2016  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret:  

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 10.11.2016  



Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

Teknikk-, miljø og kulturutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Halvard G. Hagen, SP, la fram følgende forslag til tillegg: 

«Kommunestyret vil påpeke den lange tiden som er gått fra omsorgsboliger i helsetunparken og 

barnehagen på Hoelsand ble ferdigstilt uten at byggeregnskap foreligger.  Kommunestyret vil også 

påpeke de betydelige kostnadsoverskridelser i begge prosjekt.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over forslaget, som ble vedtatt med 25 mot 2 stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune til etterretning med følgende 

tillegg: 

 

Kommunestyret vil påpeke den lange tiden som er gått fra omsorgsboliger i helsetunparken og 

barnehagen på Hoelsand ble ferdigstilt uten at byggeregnskap foreligger.  Kommunestyret vil også 

påpeke de betydelige kostnadsoverskridelser i begge prosjekt. 

 

 

 

PS 71/16 Eierskapsmelding for Sunndal kommune - revisjon 2016 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar Eierskapsmelding for Sunndal kommune, revidert utgave 2016 

hoveddel og selskapsdel som framlagt og med de endringer i eierskap som foreslås.  

 

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis. 

 



Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende forslag til endringer: 

«1 Når fastlønnede politikere og ansatte er eierrepresentanter, skal det ikke betales 

møtegodtgjøring.  Andre får godtgjøring like stor som kommunestyrerepresentanter.  

Godtgjøringa belastes kommunen. 

2 Tabellen for selskaper som kommunen er eier i, skal vise verdien av kommunens andel.  Den 

følges og sammenstilles pr for år. 

 

Innarbeides i selskapsoppsettene: 

3 Akvainvest AS sin verdi føres til ca. 10 mill. kr. 

4 Aursjøvegen AS eies av Sunndal og Nesset kommuner med 41, 67% på hver.  Resten, 16,67% 

eies av Statkraft.  Selskapet skal melde styreendringer til Foretaksregisteret. 

5 Sunndal Næringsselskap sin store balanse med kompensasjonsmidler, synliggjøres 

6 Sunndal Nasjonalparksenter er snart avviklet 

7 Sunndal Parkering er i aksjonæravtalen lovet bort nesten gratis.  Den andre eieren har 

forkjøpsplikt etter 10 år til verdijustert egenkapital 

8 Kristiansund og Nordmøre Havn har et krav etter overfakturering hengende over seg.  Innfrielse 

av kravet som er på ca. 18 mill. kroner, vil tømme selskapet for verdier. 

9 IKS-ene for Barnevern og PPT må sannsynligvis endres i forbindelse med kommunereformen.» 

 

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, la fram følgende forslag: 

«Saken utsettes.  Innspill fra debatten saksbehandles og en justert sak legges fram for økonomi- 

og planutvalget for ny, endelig behandling i kommunestyret.» 

 

Representanten Arne C. Drøpping, KrF, la fram følgende forslag: 

«Saken utsettes og forslaget frå Erling Rød oversendes administgrasjonen.» 

 

Under debatten ble utsettelsesforslagene samordnet. 

Det samordnede utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Saken utsettes.  Innspill fra debatten samt forslaget fra Erling Rød oversendes administrasjonen, 

og en justert sak legges fram for økonomi- og planutvalget for ny, endelig behandling i 

kommunestyret. 

 

 

 

PS 72/16 Tilstandsrapport for grunnskoletjenesten 2015 

Rådmannens innstilling 

 Sunndal kommunestyre tar ”Tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2015” til orientering  
 



Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 09.11.2016  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Sunndal kommunestyre tar ”Tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2015” til orientering.  

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre tar ”Tilstandsrapport for grunnskolen i Sunndal 2015” til orientering.  

 

 

 

PS 73/16 Evaluering og kvalitet i skolen etter strukturendringene 

Rådmannens innstilling 

 

Kommunestyret vedtar at medlemmene i kommunestyret og oppvekst- og omsorgsutvalget skal 

delta aktivt i Sunndalsskolens kontinuerlige kvalitetsutviklingsarbeid gjennom utviklingsarbeidet 

«Den gode oppveksteier 2040». Det inngår følgeforskning i arbeidet som er gitt 

prosjektskjønnsmidler fra Fylkesmannen i Møre og Romsdal og midler fra. 

Ressurser bevilget til følgeforskning i grunnskoletjenestens budsjett for 2016, kroner 200 000, 

overføres til grunnnskoletjenestens budsjett for 2017 og benyttes til frikjøp for 

Kommunestyrerepresentanter og OO-utvalget for deltakelse i utviklingsarbeidet «Den gode 

oppveksteier 2040». 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 09.11.2016  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret vedtar at medlemmene i kommunestyret og oppvekst- og omsorgsutvalget 
skal delta aktivt i Sunndalsskolens kontinuerlige kvalitetsutviklingsarbeid gjennom 
utviklingsarbeidet «Den gode oppveksteier 2040». Det inngår følgeforskning i arbeidet som er 
gitt prosjektskjønnsmidler fra Fylkesmannen i Møre og Romsdal og midler fra. 

Ressurser bevilget til følgeforskning i grunnskoletjenestens budsjett for 2016, kroner 200 000, 
overføres til grunnskoletjenestens budsjett for 2017 og benyttes til frikjøp for 
Kommunestyrerepresentanter og OO-utvalget for deltakelse i utviklingsarbeidet «Den gode 
oppveksteier 2040». 

 



 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Skolesjef Liv Ingrid Horvli orienterte innledningsvis. 

 

Representanten Einar Mo, SP, la fram følgende endringsforslag til andre avsnitt i innstillingen: 

«Kommunestyret ber administrasjonen om å evaluere dei gjennomførte strukturendringane i 

grunnskulen inklusive SFO.  Viser til vedtak i kommunestyresak 105/15 der kr 200 000,- er 

øremerkt til bruk av eksterne konsulenttenester.  Saka må på nytt leggast fram for oppvekst- og 

omsorgsutvalget i løpet av første kvartal 2017 og da med vekt både på kvalitet og økonomi.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

- Innstillingens første del/avsnitt ble enstemmig vedtatt. 

- Innstillingens andre del/avsnitt ble satt opp imot forslaget fremmet av Einar Mo.  

Innstillingen ble vedtatt med 14 mot 13 stemmer avgitt for forslaget. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret vedtar at medlemmene i kommunestyret og oppvekst- og omsorgsutvalget 
skal delta aktivt i Sunndalsskolens kontinuerlige kvalitetsutviklingsarbeid gjennom 
utviklingsarbeidet «Den gode oppveksteier 2040». Det inngår følgeforskning i arbeidet som er 
gitt prosjektskjønnsmidler fra Fylkesmannen i Møre og Romsdal og midler fra KS. 

Ressurser bevilget til følgeforskning i grunnskoletjenestens budsjett for 2016, kroner 200 000, 
overføres til grunnskoletjenestens budsjett for 2017 og benyttes til frikjøp for 
Kommunestyrerepresentanter og OO-utvalget for deltakelse i utviklingsarbeidet «Den gode 
oppveksteier 2040». 

 

 

PS 74/16 Reguleringsplan for Trædalsbakken, sluttbehandling 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar slik innstilling: 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Trædalsbakken vist på plankart og 
bestemmelser revidert iht. vedtak i økonomi- og planutvalget. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12.12. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 



 

Økonomi- og planutvalget sin innstilling til kommunestyret: 

Økonomi- og planutvalget vedtar slik innstilling: 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Trædalsbakken vist på plankart og 
bestemmelser revidert iht. vedtak i økonomi- og planutvalget. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12.12. 
 

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar slik innstilling: 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Trædalsbakken vist på plankart og 
bestemmelser revidert iht. vedtak i økonomi- og planutvalget. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12.12. 
 

 

 

PS 75/16 Søknad om godkjenning av økt bompengeavgift for Trolltindvegen 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret godkjenner at Trolltind veiforening v/Odd Magne Maridal, Liavegen 152, 

6610 Øksendal øker avgiften på Trolltindvegen fra kr. 50 til kr. 80 for enkeltturer pr 

passering, inkludert parkering.  

2. Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes kun på drift og vedlikehold av 

vegen og parkeringsarealet, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av 

bompengene. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret godkjenner at Trolltind veiforening v/Odd Magne Maridal, Liavegen 152, 

6610 Øksendal øker avgiften på Trolltindvegen fra kr. 50 til kr. 80 for enkeltturer pr 

passering, inkludert parkering.  

2. Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes kun på drift og vedlikehold av 

vegen og parkeringsarealet, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av 

bompengene. 
 

 



Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

1. Kommunestyret godkjenner at Trolltind veiforening v/Odd Magne Maridal, Liavegen 152, 

6610 Øksendal øker avgiften på Trolltindvegen fra kr. 50 til kr. 80 for enkeltturer pr 

passering, inkludert parkering.  

2. Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes kun på drift og vedlikehold av 

vegen og parkeringsarealet, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av 

bompengene. 
 

 

 

PS 76/16 Avvikling av kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og Romsdal 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunerevisjonsdistrikt 2 Møre og Romsdal avvikles i det oppgavene ivaretas av Møre 
og Romsdal Revisjon IKS fra 1.10.2016 jf. kommestyrets vedtak i K.sak 45/15 om å inngå 
som deltaker i Møre og Romsdal Revisjon IKS.     

2. Overskudd/underskudd i Kommunerevisjonsdistrikt 2 fordeles på eierkommunene etter 
fordelingsnøkkel som tilsvarer størrelsen på det årlige tilskuddet den enkelte kommune 
betalte i 2016. 

 
 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte om at det nye revisjonsselskapet, Møre og Romsdal Revisjon 

IKS, ikke er stiftet enda.  Da vi formelt må ha et revisjonsselskap, trekker rådmannen saken i 

påvente av stiftelsen av det nye revisjonsselskapet. 

 

 

Vedtak: 

Saken trukket. 

 

 

 

PS 77/16 Minnestein over jøden David Glick 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre finner det ikke naturlig å etablere et minnesmerke over jøden David Glick 

på Sunndalsøra. Glick bodde her i forbindelse med jobb hos AS Nordag fra september 1941 til 

han ble arrestert i oktober 1942, og hadde – etter det vi kjenner til - ellers ingen annen tilknytning 

til stedet.  

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  



Representanten Erling Outzen, SV, la fram følgende forslag: 

«Kommunestyret ønsker ein minnestein for Holocaustofferet David Glick i Sunndal.  Dersom det 

av praktiske grunnar ikkje er muleg i 2017, vil kommunestyret at dette skjer i 2018.» 

 

VOTERING: 

Innstillingen ble satt opp imot forslaget fremmet av Erling Outzen.  Forslaget ble enstemmig 

vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret ønsker ein minnestein for Holocaustofferet David Glick i Sunndal.  Dersom det 

av praktiske grunnar ikkje er muleg i 2017, vil kommunestyret at dette skjer i 2018. 

 

 

PS 78/16 Livssynsnøytrale seremonirom 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner at Støgu i Sundal kulturhus blir nytta til livssynsnøytralt 

seremonirom, og ser på dette rommet som godt egna.  

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Representanten Jonas Bjørnson Koksvik, SV, la fram følgende forslag: 

«Saka må utsettast og utgreiast betre.» 

 

Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Saka må utsettast og utgreiast betre. 

 

 

 

PS 79/16 Oppnevning av representanter til representantskapet i Møre og 
Romsdal Revisjon IKS - nyvalg 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret oppnevner følgende representanter fra Sunndal kommune til representantskapet 

i Møre og Romsdal Revisjon IKS fra 23.11.2016: 

Medlem: 

Varamedlem: 



 

De valgte representantene erstatter Bjørn Flemmen Steinland og Jonny Meland, som ikke er 

valgbare til representantskapet, jf. selskapsavtalens § 5. 

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Representanten Bjørn Flemmen Steinland, AP, la fram følgende forslag på representanter til 

representantskapet til Møre og Romsdal Revisjon IKS: 

«Medlem: varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø 

Varamedlem: ordfører Ståle Refstie» 

 

Representanten Steinar Husby, V, la fram følgende forslag på representanter til representantskapet 

til Møre og Romsdal Revisjon IKS: 

«Medlem/varamedlem: Tove Hundset» 

 

VOTERING: 

Det ble først foretatt valg av representanter med følgende resultat: 

 

Medlem:  

Janne Merete Rimstad Seljebø fikk 24 stemmer 

Tove Hundset fikk 3 stemmer 

Janne Merete Rimstad Seljebø valgt. 

 

Varamedlem: 

Ståle Refstie fikk 24 stemmer 

Tove Hundset fikk 3 stemmer. 

Ståle Refstie valgt. 

 

Deretter ble det votert over innstillingen med de valgte representantene, som ble vedtatt 

enstemmig. 

 

Kommunestyret har etter dette gjort slikt valg: 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret oppnevner følgende representanter fra Sunndal kommune til representantskapet 

i Møre og Romsdal Revisjon IKS fra 23.11.2016: 

Medlem: varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø 

Varamedlem: ordfører Ståle Refstie 

 



De valgte representantene erstatter Bjørn Flemmen Steinland og Jonny Meland, som ikke er 

valgbare til representantskapet, jf. selskapsavtalens § 5. 

 

 

  



Interpellasjoner 

IN 5/16 Interpellasjon til kommunestyret 23.11.2016  - Friområdet på 
Øksendalsøra 

 

Behandling i Kommunestyret - 23.11.2016  

Representanten Steinar Husby, V, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hans far 

sitter i styret for Øksendal bygdeutvikling, som har deltatt i reguleringsplanarbeidet for 

Øksendalsøra i samarbeid med Sunndal kommune.  Rådmann Randi Dyrnes redegjorde for sine 

vurderinger og anbefalte kommunestyret om å erklærte Steinar Husby inhabil i behandlingen.  

Kommunestyret sluttet seg til rådmannens vurderinger og erklærte Steinar Husby inhabil i 

behandlingen av interpellasjon 5/16, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Representanten Stig Rune Andreassen, FrP, la fram følgende interpellasjon: 

«Friområdet på Øksendalsøra 
 
1 Sunndal kommunestyre vedtar at de kommunale «handelslagstomtene» 

på Øksendalsøra ikke selges for å bli bebygd. 
 
2 Sunndal kommunestyre ber om at administrasjonen sammen med 

interesserte i lokalbefolkningen, planlegger og tilrettelegger et enda 
bedre friareal og møteplass og enn dagens på «handelslagstomtene». 

 
Bakgrunn 

Jeg mener det er feil å ødelegge det flotte og verneverdige bygningsmiljøet på 

Øksendalsøra med et stort leilighetsbygg. 

Det er feil å bebygge det eneste sentrale friarealet på Øksendalsøra. 

Fylkesmannen mener: «Med bakgrunn i dei store kulturhistoriske verdiane som 

er knytt til strandstaden Øksendalsøra er vi klart i tvil om det bør etablerast nye 

bygg ved sjøen slik som planen legg opp til. Etter vårt syn bør ein søke å finne 

andre lokaliseringar til bustader i området og i staden utvikle dette arealet som 

offentleg friområde.» 

Fylkeskommunen mener: «Ut frå ei samla vurdering vil fylkeskommunen rå frå ei 

omregulering for å leggje til rette foroppføring av bustad- og/eller 

næringsbygningar på den tidlegare samvirkelagstomta. Tomta har i dag ein bruk 



som sjønært uteopphaldsområde og samlingsplass, og vi rår kommunen til å sjå 

på andre område for ny utbygging.» 

 

Ordfører: Nå ser vi hva som er i ferd med å skje; Den negative utviklingen av 

samholdet i Øksendal på grunn av utbyggingsplanene på Øksendalsøra, er til 

bekymring. Planene som de fleste øksendalingene er mot, har ført til dårlig 

stemning og store “sår” i bygda. Omtrent 900 personer har skrevet under mot 

utbyggingsplanene. 98 % av beboerne på Øksendalsøra har skrevet under. 

Sunndal kommune arbeider med prosjektet «trivsel i Sunndal». Det er et prosjekt 

som belyser noen forhold som kan påvirker folkehelsen; som bolig, utdanning, 

arbeid, fysiske og sosiale miljøer. 

Kunnskap om slike forhold er nødvendig for å ivareta innbyggernes helse. God 

folkehelse skapes gjennom god samfunnsutvikling, men samtidig er god 

folkehelse et viktig grunnlag for god utvikling. 

Sunndal kommunestyre har vedtatt utbygging, men det ikke for sent å snu. 

De kommunale «Handelslagstomtene» selges ikke for å bli bebygd. 

Tomtene utvikles og forbedres som friareal og møteplass. 

Gode friarealer og møteplasser gir bolyst og et bedre lokalsamfunn i Øksendal.» 

 

 

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende svar på interpellasjonen fra Stig Rune Andreassen: 

«Svar på interpellasjon fra Stig Rune Andreassen: 
Friområdet på Øksendalsøra 

 

Den 4. mai i år vedtok kommunestyret med 23 mot 3 stemmer ny reguleringsplan for 

kommunehusområdet på Øksendalsøra. Med dette ble den kommunale Samvirkelagstomta ved 

sjøen på Øksendalsøra omregulert. Opprinnelig var tomta regulert til næringsformål/ offentlig 

formål, for det var her det gamle samvirkelaget på Øksendalsøra sto. Tomta var ikke regulert til 

friområde, slik overskriften i Stig Rune Andreassens interpellasjon antyder. I ny reguleringsplan 

er området nå regulert til boligformål med konsentrert småhusbebyggelse og friområde. 

Friområdet ligger ut mot sjøen foran den nye bebyggelsen. Samtidig er området bak 

kommunehuset, som også er eid av kommunen, regulert til lekeplass. På forslag fra AP, SP og 

SV, framsatt av Synnøve Helland, vedtok kommunestyret dessuten med 26 mot 1 stemme å 

utlyse en konkurranse ved fremtidig salg av Samvirkelagstomta. Med det inviteres alle 

interesserte utbyggere til å konkurrere om tomta. 

I etterkant har både beboere og rettighetshavere på Øksendalsøra, samt Nordmøre lokallag av 

Fortidsminneforeningen, klaget på vedtaket. Klagene ble behandlet av kommunestyret den 5. 



oktober, som med 23 mot 3 stemmer valgte å stå på vedtaket vårt. Klagene er dermed sendt til 

Fylkesmannen for endelig avgjørelse.  

Nå foreslår Stig Rune Andreassen fra Sunndal fra Fremskrittsparti at de kommunale 

«Handelslagtomtene» ikke skal selges til en utbygger for bygging av boliger. Andreassen 

foreslår derimot at kommunen skal planlegge og tilrettelegge et friareal på hele området. Dette 

fremmer han forslag til vedtak om i en kort interpellasjon til kommunestyret. 

Et slikt forslag kan jeg ikke støtte. Den åpenbare grunnen er at forslaget er i strid med den nye 

reguleringsplanen for kommunehusområdet på Øksendalsøra, samt kommunestyrets vedtak om 

å lyse ut en konkurranse ved salg av Samvirkelagstomta. Vel så viktig er det at vedtaket om 

omregulering av Samvirkelagstomta fra næringsformål/offentlig formål til boligformål og 

friområde er påklaget, og nå ligger til behandling hos Fylkesmannen. Jeg har fått forsikringer 

om at Fylkesmannen prioritere denne saken så vi får en rask avgjørelse. Får klagerne medhold, 

må kommunestyret selvfølgelig rette seg etter det. Inntil det blir det feil å gjøre nye vedtak i 

saken. 

Når det er sagt, er min viktigste grunn at jeg mener at det var riktig å omregulere 

Samvikelagstomta på Øksendalsøra til boligformål med konsentrert småhusbebyggelse og 

friområde. Jeg mener at Øksendal trenger tilflytting, spesielt av unge voksne og barnefamilier. 

Nye og attraktive boliger og leiligheter kan bidra til dette, ikke minst på Øksendalsøra, siden 

boliger ved sjøen er noe vi har lite av i Sunndal. Dette var jeg tydelig på fra prosessen med 

omregulering startet i 2013 og fram til endelig vedtak i mai i år. Etter det har jeg ikke deltatt i 

avis- og Facebookdebattene om saken. Når jeg ble utfordret, har jeg vist til hva jeg har sagt 

tidligere. Nå er jeg imidlertid utfordret til å si hva jeg mener om saken i kommunestyret. Derfor 

vil jeg bruke tid på svaret, og svare grundig. 

Først til hvordan prosessen mot omregulering startet. Oppspillet var et oversendelsesforslag til 

administrasjonen i kommunestyremøtet den 22. juni 2010. Forslaget ble fremmet av Ingrid 

Viseth og Astrid Sæther. De var da kommunestyrerepresentanter for henholdsvis AP og SV, 

begge fra Øksendalskretsen. Bakgrunnen for forslaget var bekymring for utviklingen i 

folketallet i bygda, og et ønske om legge til rette for økt bosetting i Øksendal, spesielt av 

ungdom og barnefamilier. Forslaget omhandlet mange tiltak som administrasjonen skulle 

vurdere, blant annet gratis tomter i boligfelt og omregulering av Samvirkelagstomta på 

Øksendalsøra til boligformål. Disse punktene ble enstemmig vedtatt. 

I 2011 ble så Øksendal bygdelag tildelt 300 000 kroner i bygdeutviklingsmidler fra 

Fylkesmannen. I juni samme år hadde daværende rådmann og jeg et møte med styret i 

bygdelaget. Vi ville ha innspill om hva som var viktig for bygda, og som vi kunne samarbeide 

om. Ønsket fra bygdelaget var blant annet at vi fulgte opp overnevnte oversendelsesforslag. Så 

ble gjort, og kommunen bestilte samme sommer en skisse som viste hvordan Samvirkelagstomta 

kunne bebygges. Andre innspill fra bygdelaget var flere tomter i Brekklykkjo boligfelt, samt 

oppussing av kommunehuset på Øksendalsøra. Begge saker er fulgt opp og gjennomført, 

oppussingen av kommunehuset med stor lokal dugnadsinnsats. 

Så til selve omreguleringen av kommunehusområdet på Øksendalsøra. Denne planprosessen 

startet formelt den 5. mars 2013. Da kom forslaget til ny reguleringsplan til 1. gangs behandling 

i Økonomi- og planutvalget. I den forbindelse var utvalget på befaring, og møtte mange av 

beboerne på Øksendalsøra. Utvalget mente at planen tillot for omfattende utbygging, og sendte 

den tilbake til administrasjonen for å endre planen i tråd med dette. 

Den 24. april 2013 var reguleringsplanen oppe til 2. gangs behandling. Økonomi- og 

planutvalget sendte da enstemmig den reviderte planen på høring. Samtidig kom det forslag om 

å utarbeide en plan som regulerte hele Samvirkelagstomta til friområde, og sende denne ut for 

parallell behandling i høringsprosessen. Dette forslaget falt med 1 mot 10 stemmer. 



Så kom det forespørsel Fra Øksendal Utvikling AS om kjøp av den kommunale 

Samvirkelagstomta for å bygge leiligheter. Forutsetningen var at en vedtatt reguleringsplan ga 

mulighet til større utbygging enn forslaget som hadde vært på høring. Økonomi- og planutvalget 

diskuterte tilbudet den 24. september 2013, og vedtok etter forslag fra Arbeiderpartiet med 7 

mot 4 stemmer at innspillet skulle følge den videre behandlingen i den pågående planprosessen. 

Mindretallet ønsket allerede på dette tidspunktet at forslaget fra Øksendal Utvikling skulle 

bearbeides og legges ut til offentlig høring, slik at to alternativer skulle være med i det videre 

arbeidet med reguleringsplanen. I samme møte la Fremskrittspartiet fram forslag om at den 

kommunale tomta på Øksendalsøra skulle legges ut for salg når endelig plan var godkjent. Dette 

ble vedtatt med 9 mot 2 stemmer. 

Den 5. november 2013 var reguleringsplanen oppe til 3. gangs behandling i Økonomi- og 

planutvalget. Etter forslag fra Erling Outzen, på vegne av AP, SV og SP, ble igjen planen sendt 

tilbake til administrasjonen. Med 9 mot 2 stemmer vedtok utvalget å gi Øksendal Utvikling 

anledning til å utarbeide et privat planforslag med flere hus på Samvirkelagstomta. Bakgrunnen 

var først og fremst at forslaget med redusert utbygging fikk liten støtte i høringsuttalelsene. Det 

var imidlertid klare ønsker både om tetter utbygging og om omregulering av tomta til friområde. 

Økonomi- og planutvalget var tydelige på at vi ønsket utbygging, og ville derfor legge ut to 

alternative utbyggingsplaner ut til ny høring. 

Den 3. juni 2014 var reguleringsplanen oppe til 4. gangs behandling i Økonomi- og 

planutvalget, som da med 10 mot 1 stemme la både det gjeldende planforslaget og det nye 

private planforslaget ut til høring. 

Den 19. april 2016 var så reguleringsplanen oppe til 5. gangs behandling i Økonomi- og 

planutvalget. Her valgte utvalget et alternativ basert på det private planforslaget som hadde vært 

ute på høring. Dette var nå modifisert i tråd med 11 av 38 høringsuttalelser som hadde kommet 

inn. Utvalget sendte den valgte reguleringsplanen enstemmig videre til sluttbehandling i 

kommunestyret.  

Og – den 4. mai 2016 vedtok kommunestyret som sagt ny reguleringsplan for Øksendalsøra -

kommunehusområdet med 24 mot 3 stemmer. 

Planprosessen strakk seg altså over tre år. Før planarbeidet ble satt i gang, avholdt kommunen 

åpent møte i Øksendal for å få innspill til det kommende planarbeidet. Kommunen har stilt opp 

og orientert om planarbeidet når det ble etterspurt. Selve omreguleringen ble behandlet hele fem 

ganger av Økonomi- og planutvalget, og det kom som sagt inn 38 merknader til saken. Jeg 

mener derfor at dette har vært en åpen prosess der alle har hatt mulighet til å fremme sine syn. 

Fylkesmannen har frarådd utbygging, men har ikke hatt innsigelser i saken. Det har derimot 

Møre og Romsdal fylkeskommune, som i begynnelsen hadde innsigelser mot begge de utsendte 

forslagene. Gjennom god dialog med kommunen ble planforslagene bearbeidet og endret helt til 

fylkeskommunen var fornøyd og trakk innsigelsene sine. Det er derfor feil når Andreassen 

hevder at Fylkesmannen og fylkeskommunen er imot boligbygging på Samvirkelagstomta. 

Andreassen hevder også at flertallet i Øksendal er imot omreguleringen. Jeg er ikke så sikker på 

det. Den eneste målingen vi har om dette er et åpent bygdemøte i regi av Øksendal bygdelag den 

13. juni 2013. Her ble et forslag om høyere grad av fortetting på Samvirkelagstomta, med et 

hovedbygg som både i plassering og størrelse tar utgangspunkt i det gamle samvirkelagsbygget, 

lagt fram for avstemning. Av 96 frammøtte var 51 positive til forslaget, 39 var imot utbygging, 

og 6 stemte blankt. Det var altså flertall for omregulering og tettere utbygging. Denne uttalelsen 

var én av merknadene når Økonomi- og planutvalget senere behandlet saken og la to alternative 

utbyggingsplaner ut på høring. 

Så trekker Andreassen fram prosjektet "Trivsel i Sunndal" i interpellasjonen sin. Dette er et  

treårig utviklingsarbeid i regi av Helsedirektoratet om nærmiljø og lokalsamfunn som fremmer 

folkehelse. Sunndal kommune ble invitert inn i prosjektet av fylkeskommunen. Den 4. mai i år 



vedtok kommunestyret med 24 mot 3 stemmer at kommunen skulle være med. Så vidt jeg 

husker var det bare Fremskrittspartiet som stemte mot. Den 2. og 3. november var det så seminar 

om prosjektet her på Sunndalsøra. Temaet var nærmiljø, lokalsamfunn og medvirkning. Her ble 

planprosessen for omreguleringen av kommunehusområdet på Øksendalsøra diskutert som 

eksempel, for å reflektere over hva vi kunne gjort bedre. Ingen fra Fremskrittspartiet deltok. 

Bakgrunnen for at akkurat denne planprosessen ble diskutert, var at den ble og fremdeles er 

heftig debattert i aviser og på Facebook. Mye av debatten er saklig og grei. Dessverre er den 

også skjemmet av angrep på enkeltpersoner som ingen skal måtte tåle å utsettes for. Vi skal vise 

respekt og behandle hverandre ordentlig når vi diskuterer, også på Facebook. Dette vet jeg at 

Andreassen også er opptatt av. 

Derfor er jeg skuffet over at Andreassen har latt flere debattråder med til dels stygge 

personangrep ligge på sin Facebookside. Dette er tråder som omhandler omreguleringen av 

kommunehusområdet på Øksendalsøra. Her blir også andre folkevalgte angrepet og snakket 

stygt om. Motivene deres blir trukket i tvil, og kameraderi og egen vinning blir mer enn antydet. 

Synes Andreassen at dette er greit? Som folkevalgt, burde han ikke bedt folk besinne seg, og 

ikke føre slike diskusjoner på hans Facebookside? Jeg bare spør. Det ville iallfall jeg ha gjort, 

om det var snakk om min side. 

Til sist vil jeg igjen minne om hva denne saken faktisk dreier seg om: Omregulering av en 

kommunal tomt på Øksendalsøra fra næringsformål/offentlig formål til boligformål med 

konsentrert småhusbebyggelse. Her sto det tidligere et samvirkelag. Foran bebyggelsen skal det 

være friområde mot sjøen. Jeg har respekt for at flertallet av beboerne på Øksendalsøra ikke 

ønsker dette. Likevel mener jeg utbygging er riktig fordi den vil gi tiltrengt tilflytting til 

Øksendal. Jeg håper at mange utbyggere vil konkurrere om prosjektet. Jeg er trygg på at husene 

vil gli fint inn på Øksendalsøra. Og - jeg avventer Fylkesmannens behandling av klagene på den 

nye reguleringsplanen. 

Med det har jeg gjentatt hva jeg mener om saken. Jeg anbefaler kommunestyret å ikke støtte 

forslagene fra Stig Rune Andreassen.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming av forslaget i interpellasjon med følgende resultat: 

Punkt 1 falt med 7 mot 19 stemmer. 

Punkt 2 falt med 4 mot 22 stemmer. 

 

 

 

 


